
Aan het bestuur van korfbalvereniging De Meeuwen  

 

Putten, 22-02-2024 

 

Geachte leden van het bestuur, ALV 

 

Zoals het in de statuten van de vereniging staat vermeld, zijn over het kalenderjaar 2023 

de financiële bescheiden door de kascommissie, aangesteld door de Algemene 

Ledenvergadering, gecontroleerd. 

 

Kascommissie (kc) 

De kascommissie bestond voor het kalenderjaar 2023 uit de volgende personen:  

Wouter van Zelderen & Teunette van Asselt.  

 

De controle is uitgevoerd door beide leden van de kascommissie in het bijzijn van 

penningmeester Rudie van Emous en Jantina Tibbesma op woensdag 21 februari 2024. 

De financiële stukken die zijn gecontroleerd omvatten:  

• De financiële administratie over 2023; 

• De balans per 31 december 2023 inclusief toelichting;  

• De staat van baten en lasten over 2023 inclusief toelichting. 

 

Werkzaamheden 

De volgende werkzaamheden zijn door de kascommissie uitgevoerd: 

• De ontwikkelingen in de balansposities per 31 december 2023 ten opzichte van 

het voorgaande jaar zijn besproken met de penningmeester, 

• De ontwikkelingen in de staat van baten en lasten over 2023 ten opzichte van het 

voorgaande jaar en begroting 2022/2023 zijn besproken met de penningmeester, 

• De banksaldi, vorderingen en schulden per 31-12-2023 zijn aangesloten met de 

onderliggende bescheiden. 

 

Aanbevelingen en opmerkingen controle 2023 

• Het voeren van de financiële administratie is binnen KV de Meeuwen een grote 

taak. Aangezien Rudy ook veel tijd besteed aan het meedenken over de realisatie 

van de nieuwe sportaccommodatie, vindt de KC het een goede zaak dat Jantina 

vanaf de zomervakantie 2023 bereidt is gevonden om te gaan helpen en taken 

over gaat nemen.    

• Nu de spaarrentes weer omhoog zijn gegaan, kan er meer aandacht komen voor 

het rendement op het beschikbare vermogen. (Op tijd geld afromen naar de juiste 

spaarrekening en/of deposito’s)  

• De KC heeft opgemerkt dat er minder contant geld omgaat in de kantine. Dit vindt 

de KC een goed zaak want contant geld is kwetsbaar en is een stuk bewerkelijker 

dan Pin-transacties. KC vraagt penningmeester en bestuur om na te denken over 

een verdere afname van de contante betalingen. 

• In 2023 is er veel geld uitgegeven aan nieuwe sportkleding en zijn er sponsors 

gevonden die de kosten daarvan op zich willen nemen. KC stelt voor de kosten 

voor de kleding voortaan direct door de sponsors te laten betalen. Door deze niet 

door de Winst & Verliesrekening te laten lopen ontstaat een zuiverder beeld van 

de financiële huishouding van de vereniging. 

• De post Debiteuren bestaat voor een groot deel uit contributie van leden die geen 

automatische incasso hebben afgegeven. Dit maakt het innen van de contributie 

voor de penningmeester een stuk bewerkelijker. KC adviseert het bestuur na te 

denken over het verplicht stellen van de automatische incasso (net zoals bij 

andere grote verenigingen in Putten) of over het aantrekkelijk maken door een 

korting te geven aan degene die automatisch laten incasseren.  

• Meeuwen is een financieel gezonde vereniging. Het is goed dat er buffers zijn om 

onvoorziene tegenvallers op te kunnen vangen. Het kan ook zijn dat er met het 

oog op de nieuwe sportaccommodatie wat extra investeringen gedaan moeten 



worden. KC merkt op dat de buffers momenteel wel erg groot zijn geworden en 

vraagt het bestuur kritisch te blijven of deze grote buffers wel nodig zijn.   

• KC heeft voor deze controle de balans en winst &verliesrekening van de 

penningmeester ontvangen. Om haar taken goed en efficiënt uit te kunnen voeren 

vraagt de KC voortaan een week voor de controle ook de specificaties van de 

balansposten en het kasboek te ontvangen.                       

 

 

Conclusie 

Op basis van de verstrekte gegevens en de door de kascommissie uitgevoerde 

werkzaamheden, alsmede rekening houdend met de hiervoor gemaakte opmerkingen, 

komen wij tot de conclusie dat: 

• de balans per 31 december 2023, eindigend met een eigen vermogen van € 125.930  

(2022: € 120.725) en 

• de staat van baten en lasten over het jaar 2023, eindigend met een positief resultaat 

van € 5.205 positief (2022: € 3.859 positief) op correcte wijze zijn opgesteld. 

 

Wij zijn van mening dat de penningmeester zijn taak op een accurate wijze opgepakt en 

uitgevoerd heeft, net zoals vorig jaar. Door een aantal professionaliseringsslagen, die 

eerder zijn gedaan, is het bij KV de Meeuwen administratief erg goed op orde.   

 

Tijdens de controle zijn er enkele steekproeven gedaan waarbij gekeken is of de 

verantwoorde bedragen in de boekhouding aansluiten bij de onderliggende stukken en of 

betaalde bedragen zijn overgemaakt naar de banknummers zoals vermeld op de 

facturen. Daarbij is geconstateerd dat dit allemaal in orde was. 

 

De kascommissie adviseert daarom ook de ALV om decharge te verlenen aan het bestuur 

voor het gevoerde financiële beleid en de jaarrekening van 2023 goed te keuren. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Teunette van Asselt 

Wouter van Zelderen 

 


